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Č E R V E N  2007 
 
 
Dětem k svátku, rodičům ke dnům všedním 
 Děti si přejí různé věci. Pokud jsou malé, mívají  krásná 
přání – spát s mamkou a taťkou, jít na výlet, aby rodiče nemuseli 
tolik pracovat, aby babička byla zdravá, atd.   Povětšinou se nad 
takovým dětským přáním pouze usmějeme a vysvětlujeme, proč 
nejde nepracovat, proč není dobré spát společně  ( i když studie 
psychologů ukazují, že děti spící v raním věku s rodiči jsou v 
životě jistější, klidnější ) a výlet odsuneme na potom. Pak přijde 
doba, kdy jsou přání dětí najednou materiální povahy. Šaty, 
mobil, počítač, MP3 a který rodič by svému dítku odepřel to, co 
už má ve třídě každý, jenom ono ne?  Pak se najednou uslyšíme 
jak bědujeme – Mají všechno a zlobí, neučí se, ničeho si neváží.  
Zatoužíme po nápravě a chceme jít se synkem, dcerkou na výlet 
ale oni se při představě nudy s rodiči jen otráveně zašklebí a do 
mobilu spolužákům oznámí, že „ V sobotu ne – musím s našima, 
to zas bude zívačka...“ Asi jsme propásli dobu, kdy o naši 
pozornost stály, o dobu, kdy se z nitek trpělivosti, lásky a 
porozumění dají uplést provazy, které nás budou pevně držet v 
dobách našeho stáří. Často je slyšet stížnost, že některé děti se 
chovají tak, jakoby neměly rodiče. Ale je to jenom proto, že 
někteří rodiče se chovají tak, jakoby neměli děti. Važme si proto 
každou chvilku jejich dětství a nepromarněme tyto nejvzácnější 
okamžiky. Slova klasika platí stále :“ Ve zdárnosti, nebo 
nezdárnosti svých dítek klidí rodiče právem největší slast, nebo 
nejtrpčí hořkost staroby své. Obé jest jen plodem jejich vlastní 
výchovy.“   
Takže nejlepší co můžeme dětem kromě zdraví přát k jejich 
svátku, jsou kvalitní rodiče. A to Vám milé děti ze srdce přejeme! 
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Zápis z VIII zasedání ZO Rudná pod Pradědem 
ze dne 18.5.2007 

 
ZO bere na vědomí: 
VIII/6  – informaci o Nízkoprahovém centu Rudná pod Pradědem  
VIII/7  – informaci o činnosti výborů a komisí obce 
VIII/10 –  informaci o dosázením sazenic v obecních lesích 
VIII/11 – situaci kolem státní silnice  v obci III.a II. třídy 
 
ZO schvaluje : 
VIII/4 - rozpočtové opatření č. 1/2007 
VIII/5 - odprodat parc.č. 84/1 k.ú. Stará Rudná 
manž.Maňáskovým, dle OZV 
VIII/14 zadání vypracování projektové dokumentace na 
rekonstrukci budovy č.p. 85 do výše 40tis. 
VIII/8 – odměny členů zastupitelstva dle zápisu 
 
ZO neschvaluje : 
VIII/5C- pronájem parc.č. 201/1 k.ú. St.Rudná p.Vařákovi 
 
ZO revokuje : 
VIII/5 B – VII/7B odprodat parc.č. 430 k.ú.St. Rudná  
VIII/5E – VI/4B – odprodat parc.č. 135/1 k.ú. St. Rudná 
p.Šlehoferovi 
 
ZO ukládá : 
VIII/5F – starostovi projednat s p.Hadámkem doplnění žádosti o 
odkoupení parcely č. 135/1 k.ú St. Rudná 
VIII/11 -  starostovi projednat možnost změny kvalifikace silnice 
III tř. na II. tř.  
VIII/12 -  starostovi zajistit vyčištění příkop a propustí se SÚS 
Bruntál a Rýmařov 
VIII16 -   Ing. Plesníkovi prověřit možnost značení stromů v 
katastru obce s MěÚ Bruntál odb. ŽP 
 
ZO vyhlašuje záměr prodeje : 
VIII/5D – parc.č. 201/1 k.ú. Stará Rudná 
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Po úklidu 
 

 Letoší svoz velkoobjemového a 
nebezpečného odpadu v naší obci byl  pro 
zaměstnance Technických služeb Bruntál    
překvapením.  I letos opětovně  položili otázku: „ 
Kde se to v té Rudné bere?“ Oproti 
předcházejícím obdobím se „výrazně“ snížil 
počet pneumatik – o 5 ks, i autobaterií ale  

výrazně narostl velkoobjemový odpad – celkem se ho odvezlo 8t. 
Za hromadu, která vyrostla na hřišti jsme letos zaplatili 34 714Kč. 
Děkujeme všem občanům, kteří využívají tuto možnost zbavování 
se nepotřebných věcí a neřeší jejich odklízení černými skládkami. 
Chtěl bych poděkovat také  všem, kteří se podíleli na dobrovolné 
pomoci TS Bruntál a pomohli nakládat odpad na vozidla.      
  
 Protože se množí dotazy na separaci odpadu upřesňuji i 
touto cestou, že do kontejnerů určených pro sběr plastů se kromě 
PET lahví odkládají i kartony z mléka, džusů, kelímky od jogurtů 
( vypláchnuté ) a všechny plastové obaly. Pokud máte někdo 
pochybnosti kam s čím, je potřeba si všimnout upozorňující 
letáky nalepené na každém kontejneru.  
 
Za první čtvrtletí r. 2007 bylo z obce odvezeno : 
    
   1,044t plastu 
   0,179t papíru 
   0,270t skla. 
 
Apeluji ještě jednou na všechny občany a vyzývám je k důkladné 
separaci, jelikož za každou tunu nevytříděného odpadu platíme 
my všichni z našich obecních peněz a naopak,  každá tuna 
vytříděného odpadu  nám  obecní peníze ušetří. Od července do 
obce přibudou další kontejnery na barevné sklo.  
Pro informaci občanům uvádím, že měsíční záloha na vývoz 
komunálního odpadu činí 30 901Kč a na konci každého roku je 
provedeno vyúčtování podle skutečně vyvezené tonáže.  
     starosta 
     
    - 4 - 

Starosta obce Rudná p.Pradědem svolává mimořádní 
zasedání zastupitelstva obce na den 8.6.2007 v 16.00hod do 
zasedací místnosti OÚ.  
 
 
Opět autobusové čekárny 

 V životě má prý panovat rovnováha. 
Vždycky si na toto moudro vzpomenu, když vidím 
naše autobusové čekárny. Zatímco jedni je 
využívají k asylovým pobytům před rodiči, nebo 
veřejností zanechávajíc po sobě  kromě nepořádku i 
obsahy svých útrob, jsou i ti druzí, kteří o zastávky 

pečují a snaží se jejich okolí udělat hezčím. Děkujeme paní 
Kalmové, Halabalové i Zezulkové za jejich snahu udělat vesnici 
hezčí.  Díky lidem jako ony je  zachována rovnováha mezi 
nevychovanci a slušňáky a nádavkem rozkvete i okolí. 
       Starosta 
 
Poděkování našich žen 

 
 Děkujeme kulturní komisi za skvělé 
pohoštění, učitelskému sboru za pěkně nacvičené 
pásmo básniček a písní, dětem za přednes k 
našemu svátku.  

     Vděčné babičky 
 
 
Májka spadla  
Není to tak dávno, co jsme za pěkného počasí stavěli májku za 
vydatné pomoci místních siláků a místní omladiny a pak dětí, 
které si ji omašlily a v neděli proběhlo její skácení. Dopoledne v 
deset hodin začal program soutěží, za které byly děti odměňovány 
sladkostmi. Společně se skácela Májka za hurónského řevu dětí a 
v odpoledních hodinách byla akce ukončena táborákem s 
opékáním špekáčků. Pořadatelé děkují všem, kteří byli 
nápomocni při obou akcích za spolupráci. 
     Klechová Květoslava 
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V Rudné trénovali bíglové 
Do naší vesnice se o víkendu 19. a 20. května sjelo na třicet čelnů 
Výletnického klubu bíglů z Ostravy. Každý s sebou přivezl svého 
čtyřnohého kamaráda – bígla a v mnoha případech nejen jednoho. 
Cílem výletníků byl tréning coursingu – terénních dostihů psů, v 
areálu JK Amír. Přes třicet bíglů se v sobotu seznamovalo s 
coursingem a dráhou.Odpoledne strávili příjemnou vycházkou na 
novou Rudnou. V neděli si pejskové, povzbuzováni svými 
majiteli, porovnávali síly v neoficiálním závodu Výletnického 
klubu. Celkovým vítězem se stala Amálka majitelky Moniky 
Bialonczykové s celkovým počtem 178 bodů. 
 
Další akcí v areálu JK Amír bude Moravskoslezský coursing 
konaný dne 23.6.2007. 
Srdečně Vás zveme. 
   Ing. Lucie Theimerová 
 
 
Upozornění MUDr. Špicerové 
 
Ve dnech 31.5 až 6.6.2007  nebude MUDr. Špicerová ordinovat. 
Zastupování : 
     31.5.bude ordinovat zastupující lékař od 11.00- 13.00hod 
       1.6. akutní stavy lze konzultovat na te. 774 019 657 
       4.6. ordinuje zast. lékař od  11.00 – 13.00hod 

5.6.a 6.6. budou akutní případy ošetřeny do 10. hod v ordinaci 
Kovohutí Břidličná 

 
 
Upozornění paní Klechové 

1. Zájemcům o stolní tenis oznamuji, že byla zakoupena 
nová síťka na betonový stůl. K vyzvednutí u mě doma. 

2. Vedení knihovny žádá čtenáře, kteří ještě nezaplatili 
čtenářský poplatek za tento rok, aby tak učinili hned.  
Děkujeme za pochopení. 
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Kulturní komise činnost  
V květnu kulturní komice uspořádala Den matek a blahopřála  
oslavencům. 
Děkuji všem, kteří se podíleli na zdárném průběhu oslavy Dne 
matek. 
     Ing. M. Theimer  
 
 
 
 
  JK Amír Rudná p.Pradědem 

 
Dne  12.5. 2007 v areálu JK Amír  proběhla 
jednodenní soutěž všestrannosti za účasti 
jezdců a koní z celé ČR. Ve třech kategoriích 
soutěžilo celkem 60 koní a poníků. V 
kategorii ZK obsadila N. Knopová s mladým 
koněm DOMIN pěkné 2. místo, v soutěži Z 
V. Odstrčil s LATERÁNem 2. místo Bára 
Osobová s VIKTISem 9 místo.  
26.5. na pardubickém závodišti v prvním 
kvalifikačním dostihu pro Velkou 
Pardubickou 2007 zvítězil stylem start- cíl a 
nechal za sebou 16 soupeřů náš kůň Klip, 

který startuje za Hřebčín Albertovec ale je trénován u nás.   V 
rámcovém dostihu na 4300m obsadil 2. místo další kůň u nás 
trénovaný pro Hřebčín Albertovec AMANT  GRIS. 
   
      Ing. Milan Theimer 
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Pozvánky na kulturní, společenské a sportovní akce. 
 

Obec Andělská Hora, ZŠ a MŠ a JSDH  A. Hora 
pořádají 

 
DNY OBCE 

 
2.června  od 13:00h. Kácení máje a den dětí, sportovní a 
  zábavné odpoledne, ukázka z činnosti JSDH 
  ( likvidace požáru) 
3.června Den rodiny v Polsku odjezd v 10:30 z autobusové  
  zastávky, jízdné 50,- dospělí 
7.června od 15:45h. Akademie ZŠ Andělská hora 
8.června od 20:00h Společenský bál v tělocvičně ZŠ hraje 
  Řebřiňák, vstupné 35,- 
9.června od 16:00 Vzpomínková vernisáž k 10 výročí úmrtí 
  akad. Malíře Vlastimila Kozáka 
10.června od 9:30 slavnostní bohoslužba na závěr Dnů obce 
  spojená s koncertem Pěveckého souboru z Vrbna 
  p.Pradědem 
     Srdečně zvou pořadatelé! 
 
 
 
16.června pořádá Obec Rudná pod Pradědem 

 
TURNAJ V NOHEJBALE 

1. ročník Memoriálu Mgr. Václava Vavříka 
 

Prezentace : od 8.00 – 8.30h 
Zahájení :         9.00h 
Startovné :       150,- 
Občerstvení :    pivo, párky 
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Dny Euroregionu Praděd – Vrbenské slavnosti 

16. - 17. 6.2007 – areál koupaliště  
 
V rámci bohatého programu vystoupí v sobotu i neděli množství 
hudebních a tanečních  skupin, uvidíte exhibici s bičem mistra 
Šína, od 18.00 – 19.00 Ready Kirken v neděli skupina Fleret s 
jarmilou Šulákovou a další. Doprovodním programem bude jízda 
historickým vlakem s kapelou Wagón, výstava 10 let po 
povodních, Barevné dny s Eko-komem a další. Podrobný program 
na plakátech na vývěskách obce. 
 
 

23.6.2007 se uskuteční v Rudné/Prad. 
 

TANEČNÍ VEČER POD HVĚZDAMI 

 
se vším, co k tomu patří 

 
Režie : Místní svaz žen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

V červenci oslaví svá jubilea : 
 
Protivánková Mária  91 let 
Dendisová Růžena  72 let 
 
Srdečně blahopřejeme! 
 
 
   °°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
    
Dne 1.6. uzavřeli na OÚ v Rudné pod Pradědem sňatek  

 
slečna  Markéta Hudečková 

 a 
pan Jan Voksa  

  
Novomanželům přejeme na společnou cestu hodně lásky  a porozumění. 
 
°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 
 

Dne 28.6.2007 z našich řad  navždy odešel pan 
 

 
 Ivan Šuraba 
 
   Pokoj jeho duši!  
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